

# glu



خدماتنا

## اعمال النظافة والهاوسكيينج

وتشمل توفير مساعدين للمنازل وفرق مدربة على اعمال التنظيف والتعقيم ومكافحة الحشرات بطريقة دورية وعلى اسس خدمة فندقية وبمواد وخامات اوروبية وبافضل معايير الكفاءة والجودة



خدماتنا

## اعمال النظافة والهاوسكيينج

وتشمل توفير مساعدين للمنازل وفرق مدربة على اعمال التنظيف والتعقيم ومكافحة الحشرات بطريقة دورية وعلى اسس خدمة فندقية وبمواد وخامات اوروبية وبافضل معايير الكفاءة والجودة

## Air Freshener

The air freshener Glu is the one that gives your home freshness and a lasting and unique fragrant aroma with a variety of perfumes carefully selected to suit all tastes .

### Ingredients :

Perfume - water - preservatives - and emulsifiers



## معطر جو

معطر الجو من جلو يمنحك الانتعاش والرائحة العطرة الدائمة والفريدة بمجموعة متنوعة من العطور المختارة بعناية لتناسب جميع الأذواق .

### المكونات :

عطر - ماء - مواد حافظة - و مستabilants



Availability : 460 ml

العبوات المتوفرة : ٤٦٠ مللي

# Hand Wash

Disinfectant liquid soap for hands .. Eliminates germs and gives your hands super softness and rich foam to give you a sense of cleanliness and softness

## Ingredients :

Sodium Loureth Sulfate - cocamido Propyl Betaine - Cocamide dea - Citric Acid - Sodium Chloride - Perfume - D.I Water - Colors .



## سائل غسيل اليدين

صابون سائل مطهر ومعطر لليدين .. يقضي على الجراثيم ويمنحك يديك نعومة فائقة ورغوة غنية لتعطيك احساساً بالنظافة والنعمومة .

### المكونات :

كبريتات لوريث الصوديوم - كوكاميدو - بروبيل بيتين - كوكاميد ديا - حامض الستريك - كلوريد الصوديوم - عطر - ما، دي اي - ألوان.

متوفر بروائح



Availability : 500 ml

العبوات المتوفرة : ٥٠٠ مللي

# Floor Cleaner

Glu is the best house hygiene and long-lasting shine and smell

**How to use :** For normal use: add 1 cap over 5 liters of water and stir well, then wipe the surface to be cleaned and does not need to be rinsed with water.

For tough dirt: put a quantity of Glu on a sponge and wipe the surface to be cleaned and then rinse with water.

## Ingredients :

Non-anionic detergents 15-5% - Anionic cleaners less than 5% - Disinfectants - Solvent - Perfume - Dyes - Does not contain chlorine .

## منظف أرضيات

جلو افضل نظافة للمنزل و لمعان و رائحة تدوم طويلا

طريقة الاستعمال :

للاستعمال العادي : يضاف 1 غطاء على 5 لتر ماء، ويقلب جيدا ثم يمسح به السطح المراد تنظيفه ولا يحتاج للشطف بالماء .

لبقع الصعبة : يوضع كمية من جلو على سفنج ويسحب بها السطح المراد تنظيفه وبعد ما يشطف بالماء .

المكونات :

منظفات غير أنيونية 15-5 % - منظفات أنيونية أقل من 5% - مواد مطهرة - مذيب عطر- ملونات - لا يحتوي على الكلور .

متوفر بروابط



Availability : 2.3 Kg

العبوات المتوفرة : ٢.٣ كجم

# Dish Soap

- Thick foam .
  - Eliminates hard fat .
  - Eliminates unpleasant odors .
  - Smooth on your hands .

# سائل غسيل الاطباق

- رغوة كثيفة .
  - يقضي على الدهون الحصبة .
  - يقضي على الزواحف الكريهة .
  - ناعم على بดبك .

**Availability : 750 ml**



## العيوب المتاحة :

**lability:** 500 ml

# Grease Remover

**Glu with its advanced formula cleans and removes hard and accumulated fat and shines without leaving any pungent odors**

**Uses:** Ovens, cookers, microwave ovens, hoods, all kitchen appliances and smooth surfaces soiled with fat.

**How to use:** Spray the product on the surface to be cleaned, leave for 3 to 5 minutes, and then wipe with a dry cloth.

مزييل دهون

**جلو بتركيته المطورة ينطف ويزيل الدهون الصعبه  
والمتراكمه ويعلم بدون أن يترك أي روائح نفاذة**

**الاستعمالات:** يستخدم على الأفران والبوتاجاز والميكرويف والشفاطات وجميع أجهزة المطبخ والاسطح الملساء، المتمسحة بالدهون.

**طريقة الاستعمال :** يرش المنتج على السطح المراد تنظيفه ويترك من 3 الى 5 دقائق ثم يمسح بقطعة قماشية حافة.

العيوب المتاحة : ٥٠٠ مللي

## Glass Cleaner

Glu with its advanced formula shines and cleans glass and smooth surfaces and leaves a perfume that lasts for hours with minimal amount without leaving a trace and does not need to rinse with water.

**Uses:** It is used to clean smooth surfaces such as glass surfaces, mirrors, crystal, acrylic and car glass.

**How to use:** Spray the product on the surface to be cleaned and wipe with a dry cloth or paper.

### منظف الزجاج

جلو بتركيبته المطورة يلمع وينظف الزجاج والاسطح الملسا، ويترك عطر يدوم لساعات بأقل كمية دون أن يترك أثر ولا يحتاج للشطف بالماء.

**الاستعمالات:** يستعمل لتنظيف الأسطح الملسا، كالسطح الزجاجية والمرايا والكريستال والأكريليك وزجاج السيارات.

**طريقة الاستعمال:** يرش المنتج على السطح المراد تنظيفه ويمسح بقطعة قماشية جافة أو ورق.

Availability : 500 ml



العبوات المتاحة : ٥٠٠ مللى

Availability : 500 ml

## Furniture Polish

Glu with its advanced formula shines and cleans furniture, wood and smooth surfaces and leaves a perfume that lasts for hours with minimal amount without leaving a trace and does not need to rinse with water.

**Uses:** Used to clean smooth surfaces such as wood, acrylic and polished surfaces.

**How to use:** Spray the product on the surface to be cleaned and wipe with a dry cloth or paper.

### ملمع أثاث

جلو بتركيبته المطورة يلمع وينظف الأثاث والخشب والاسطح الملسا، ويترك عطر يدوم لساعات بأقل كمية دون أن يترك أثر ولا يحتاج للشطف بالماء.

**الاستعمالات :** يستعمل لتنظيف الأسطح الملسا، كالخشب والأكريليك، والاسطح المصقولة .

**طريقة الاستعمال :** يرش المنتج على السطح المراد تنظيفه ويمسح بقطعة قماشية جافة أو ورق.

العبوات المتاحة : ٥٠٠ مللى

## Leather Polish

Glu With its advanced formula, it shines and cleanses the skin, leaving a protective layer of care and leaving a perfume that lasts for hours with the least amount without leaving a trace and does not need to rinse with water.

**How to use :** Spray the product on the surface to be cleaned, leave for 3 to 5 minutes, then wipe with a dry cloth . Do not mix with other cleaning materials.

### ملمع جلد

جلو بتركيبته المطورة يلمع وينظف الجلد ويترك طبقة حماية وعناية ويترك عطر يدوم لساعات بأقل كمية دون أن يترك أثر ولا يحتاج للشطف بالماء .

**طريقة الاستعمال :** يرش المنتج على السطح المراد تنظيفه ويترك من 3 إلى 5 دقائق ثم يمسح بقطعة قماشية جافة . لا يخلط مع مواد تنظيف أخرى .

Availability : 500 ml



العبوات المتاحة : ٥٠٠ مللى



Availability : 500 ml

## Stainless steel cleaner

Glu with its advanced formula shines and cleans stainless steel, alumetal, marble and all smooth surfaces with minimal amount without leaving a trace and does not need to rinse with water.

**How to use:** Spray the product on the surface to be cleaned, leave for 3 to 5 minutes, then wipe with a dry cloth . Do not mix with other cleaning materials .

### منظف الاستانلس ستيل

جلو بتركيبته المطورة يلمع وينظف الاستانلس والالوميتال والرخام وجميع الاصطح المليسا، بأقل كمية دون أن يترك أثر ولا يحتاج للشطف بالماء .

**طريقة الاستعمال :** يرش المنتج على السطح المراد تنظيفه ويترك من 3 إلى 5 دقائق ثم يمسح بقطعة قماشية جافة . لا يخلط مع مواد تنظيف أخرى .

العبوات المتاحة : ٥٠٠ مللى

*glu*



| 011 48400 177  
| 02 2 6704 247